
Terugblik eendaagse 21 juni 2023. 

De vierde en laatste eendaagse voor de zomer vond plaats op woensdag 21 juni bij de 

Bloemenheuvel in Driebergen. Het was weer een dynamische en gevarieerde bijeenkomst met 

interessante thema’s en discussies. 

Marcel trapte af met het welkom heten van een aantal nieuwe gezichten, onder wie Deborah Bal die 

de communicatie rond de zib-transitie verzorgt. Dat moment werd ook gebruikt om de nieuwe 

webpagina te laten zien: https://nictiz.nl/wat-we-doen/activiteiten/zibs/zib-transitie/. 

Zoals gebruikelijk startten we met externe inbreng, deze keer verzorgd door Erik van der Velde 

namens de FMS en Michelle Rijnen van het SSC-DG (Shared Service Center Data Governance). Zij 

gingen in op secundair gebruik van data voor kwaliteitsregistraties en de manier waarop daar nu op 

landelijk niveau regie wordt ingericht. 

Na een korte pauze (vooral buiten want het was prachtig weer) gingen we door in een plenaire 

setting. Gerda Meijboom (WG Architectuur) gaf een korte toelichting op het advies voor 

standaardisatie van informatiemodellen en met name ook hoe zibs zich verhouden tot andere 

standaarden zoals openEHR. Die sessie werd inhoudelijk opgevolgd door een sessie onder leiding van 

Joost Holslag (WG Bouw, Nedap) met als titel “Wat kunnen we leren van openEHR – bij de 

ontwikkeling van zibs”. Daarin werd op interactieve manier een verdieping gemaakt op het gebied van 

de relatie tussen zibs en openEHR.  

Tijdens de lunchpauze werd de deelnemers gevraagd om terugkoppeling te geven over de 

eendaagses tot nu toe als onderdeel voor de evaluatie voor na de zomer. 

Gedurende de middag waren er twee rondes met elk 2 parallelle sessies. Pieter Bos (WG Bouw, 

Nedap) een groep deelnemers nog een stap verder mee op het gebied van openEHR met als vraag 

“Wat als we zibs modelleren op basis van openEHR – impact op systemen en koppelvlakken?”. En 

tegelijkertijd verkenden Erik van der Velde en Michelle Rijnen hergebruik van zibs voor 

kwaliteitsregistraties verder aan de hand van een aantal stellingen. Op basis daarvan werd een aantal 

concrete vervolgvragen geformuleerd. 

Na een pauze was het tijd voor de tweede ronde. Daarin een vervolgsessie op het onderwerp 

Betekenismodel onder leiding van Joep Veraart en Gerda Meijboom. Op basis van resultaten uit 

eerdere sessies werd een vervolgslag gemaakt. In een tweede groep werd door Carolien Bouma met 

ondersteuning van Michael van der Zel, Lonneke Vermeulen en Gé Klein Wolterink het concept van 

een groeimodel geïntroduceerd: kan het denken in stappen van groei ons helpen bij het gebruik van 

zibs in de praktijk? 

De dag werd plenair afgesloten en iedereen werd uitgenodigd voor een borrel en hapjes buitenom 

samen terug te kijken op wat er allemaal gedaan is en elkaar een goede zomerperiode te wensen.           
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